

Title (en)

Waterproofing asphalt sheet and waterproof cladding constituted thereby.

Title (de)

Wassersperrende Bitumen-Platte und wassersperrende Verkleidung, die damit hergestellt ist.

Title (fr)

Feuille bitumineuse d'étanchéité et revêtement étanche réalisé avec celle-ci.

Publication

**EP 0284500 A2 19880928 (FR)**

Application

**EP 88400641 A 19880317**

Priority

FR 8704159 A 19870325

Abstract (en)

Waterproofing asphalt sheet useable as under-layer for constituting an upper layer waterproof cladding and which can be poured hot (asphalt or another analogous material). This sheet comprises a screen (2) incorporated into its inner face. A narrow longitudinal zone (3) stripped of the screen extends along one edge of the sheet and a longitudinal zone extending along the opposite edge comprises perforations (4). In the waterproof cladding, the zone stripped of the screen of a sheet covers the zone comprising perforations of the adjacent sheet and the asphalt is poured over the whole assembly, air included in the location of the overlap zones escaping via the perforations (16). Application: waterproofing claddings for works of art and buildings. <IMAGE>

Abstract (fr)

Feuille bitumineuse d'étanchéité, utilisable en sous-couche pour la réalisation d'un revêtement étanche à couche supérieure coulable à chaud (asphalte ou autre matière analogue). Cette feuille comporte un écran (2) incorporé à sa face inférieure. Une zone (3) longitudinale étroite démunie d'écran s'étend le long d'un bord de la feuille et une zone longitudinale s'étendant le long du bord opposé comporte des perforations (4). Dans le revêtement étanche, la zone démunie d'écran d'une feuille recouvre la zone comportant des perforations de la feuille adjacente et l'asphalte est coulé sur l'ensemble, l'air compris à l'emplacement des zones de recouvrement s'échappant par les perforations (16). Application : revêtements d'étanchéité pour ouvrages d'art et bâtiments.

IPC 1-7

**E04D 5/12**

IPC 8 full level

**E04D 5/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04D 5/12** (2013.01)

Cited by

EP2796632A1; US11234698B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0284500 A2 19880928; EP 0284500 A3 19890628; EP 0284500 B1 19920603**; DE 3871584 D1 19920709; DE 3871584 T2 19921203; DK 166035 B 19930301; DK 166035 C 19930712; DK 168688 A 19880926; DK 168688 D0 19880325; FR 2612970 A1 19880930; FR 2612970 B1 19890721; NO 169853 B 19920504; NO 169853 C 19920812; NO 881318 D0 19880324; NO 881318 L 19880926

DOCDB simple family (application)

**EP 88400641 A 19880317**; DE 3871584 T 19880317; DK 168688 A 19880325; FR 8704159 A 19870325; NO 881318 A 19880324